

Protokół nr 18/08

z wspólnego posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu i Komisji Oświaty i Zdrowia
odbytego w dniu 10.03.2008 r. w Sali nr 12 przy Pl. Mickiewicza 2 w Ciepłowodach.

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji wg załączonych list obecności.
Do przedłożonego radnym programu Komisji uwag nie wniesiono.

Ad. 1

P. Wójt- przedstawił projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2008 .

W uzasadnieniu dodał, że dotyczy to przekazania środków na dojazd dzieci do ośrodka św. Celestyna. Środki zabezpieczone w drodze konkursu w formie dotacji.

Uwag nie zgłoszono.

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2008 r. została zaopiniowana pozytywnie jednogłośnie.

Ad. 2

P. Wójt- przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Ciepłowody do Stowarzyszenia – lokalna grupa działania pod nazwą „Qwsi.pl”

W uzasadnieniu poinformował, że łatwiej gminie będzie robić program Lider. Warto to robić, można pozyskać znaczące środki do kwoty 500 tys. zł.

P. Kozyra- zapytał jakie koszty z tego tytułu poniesie gmina.

P. Wójt- będzie to omawiane, na pewno jakieś składki będziemy musieli przyjąć. Będzie to prowadzone przez gminę Ziębice.

Uwag nie wniesiono.

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Ciepłowody do Stowarzyszenia – lokalna grupa działania pod nazwą „Qwsi.pl” został zaopiniowany pozytywnie przy 11 głosach za, 1 głosie wstrzymującym.

AD. 3

P. Wójt- poinformował, że w sprawie ustalenia regulaminów przyznawania dodatków dla nauczycieli na 2008 r. odbyły się konsultacje ze związkami zawodowymi .

Propozycje zmian jakie wniesiono w wyniku przeprowadzonych konsultacji omówiła P.

Dyrektor ZSS- Beata Lupa, stanowią załącznik do protokołu.

Przy propozycji P. Dyrektor, zwiększonych dodatków funkcyjnych dla wychowawców klas i zmniejszenia dodatków mieszkaniowych zabraknie kwoty ponad 15 tys. zł.

Doszedł radny Nowicki- 13 radnych.

P. Skarbnik- poinformowała, że przy uwzględnieniu propozycji jakie wprowadzone zostały w wyniku konsultacji ze związkami zawodowymi koszty finansowe brutto to 22.980 zł.

W budżecie gminy założono 7.329 zł.

Propozycja obniżenia przez związki zawodowe dodatków mieszkaniowych skutkuje tym, że pozwoliło to na znalezienie 5.300 zł. Różnica 2 tys. zł.

P. Kozyra- zapytał czy podwyżka dodatków funkcyjnych wynosi 300%.

P. Skarbnik- potwierdziła, że tak.

P. Dyrektor- wyjaśniła, że od siedmiu lat nie było zmian w tym zakresie a zadnia wychowawcy są ważne i jest ich wiele.

Radny Stelmach- uzasadnił podwyżkę dodatków funkcyjnych dla wychowawców klas za czym zawsze wnioskował. W uzasadnieniu takiego stanowiska podał ogromny nakład pracy.

P. Skarbnik- sprostowała wypowiedź co do brakującej kwoty, bo będzie to nie całe 9 tys. zł. Jest to oczywiście kwota szacunkowa, która może ulec zmianie.

P. Wójt- poinformował, że zwiększono dodatki , pomniejszono inne, subwencja co roku jest coraz mniejsza, stąd ruchy ale co się angażują i poświęcają swój czas.

Pytań i uwag nie wniesiono.

Projekt uchwały w sprawie ustalenia na 2008 r. regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków oraz innych składników wynagradzania nauczycielom zatrudnionym w szkołach, dla których organem prowadzącym jest Gmina Ciepłowody zaopiniowano pozytywnie- jednogłośnie.

Ad. 4

P. Skarbnik- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 r. Pytań i uwag nie zgłoszono.

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2008 r. został zaopiniowany pozytywnie - jednogłośnie.

Ad. 5

P. Celewicz- przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany uchwały Nr 169/XXVII/2001 Rady Gminy Ciepłowody z dnia 27 września 2001 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Ciepłowody.

Zmiany odbędą się bez kosztów ze strony Urzędu, dokumenty przygotowywane są na zlecenie wnioskodawcy.

Radny Krawczyk- zapytał czy jest mowa o 2 firmach

P. Celewicz- wyjaśnił, że chodzi o tego samego właściciela.

Radny Stelmach- poruszył sprawę kamienia, który jest składowany przy wjeździe do Ciepłowód i nieładnie to wygląda.

P. Wójt- wyjaśnił, że kamień ten będzie wykorzystany pod budowę tego nowego zakładu.

Radny Stelmach- poruszył sprawę zainteresowania się budynkami rozebranymi po kolei.

P. Wójt- tymi sprawami powinien się zająć nadzór budowlany

Przew. Rady- dodał, że Agrotech przekazał w formie sprzedaży teren pod inwestycję, która ma powstać dość szybko, i będzie produkować biały węgiel.

Pytań i uwag brak.

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do zmiany uchwały Nr 169/XXVII/2001 Rady Gminy Ciepłowody z dnia 27 września 2001 r. w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Ciepłowody zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie.

Ad. 6

Sprawy różne:

P. Wójt- poinformował, że został ogłoszony i jutro ma się ukazać w prasie lokalnej i Gazecie wyborczej konkurs na kierownika SPZOZ.

Przew. Rady- poinformował o terminie sesji w Powiecie.

Poinformował, że wpłynęła skarga nt. profilaktyki, którą zajmiemy się na sesji.

Radny Stelmach- poinformował, że zajęto się zmianami w statucie, które zostały przygotowane w formie projektu uchwały, po zaporafowaniu przez radcę, zwołana zostanie komisja statutowa.

Radna Kupczak- poruszyła sprawę dzikiego wysypiska na działce PGR, co wcześniej zgłaszała Panu Olejnikowi

P. Wójt- prosi o zgłaszanie takich informacji do niego, bo sprawę należy zgłosić na Policję.

Jeżeli ktoś wie kto wywozi a nie chce tego sam zgłaszać na Policję to prosi o informację w tej sprawie.

Radna Kupczak- zgłosiła wywóz nieczystości przez P. Galika na Racz..

Przew. Rady – poinformował, że w tej chwili jest robiona weryfikacja osób, które nie posiadają kublów.

Radna Markowska- poinformował, że jeżeli chodzi o śmieci to można zapłacić i wywieźć do Strzelina

P. Wójt- poinformował, że gruz można natomiast wywozić do Ząbkowic

Radna Motylewicz- zapytała od kiedy będą rozdawane worki na śmieci.

Przew. Rady- myśli, że od kwietnia, chodzi o recykling bo mniejsza ilość nieczystości jest wywożona na wysypisko. Nie znają jeszcze zasad.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął wspólne posiedzenie komisji.

Protokołowała
Jadwiga Bartusiak

Przewodniczył
Przewodniczący Rady Gminy
Władysław Gluza